

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

林溢欣教育獎學金
YY Lam Education Scholarships

目的 Aim

此獎項由聯合書院校友林溢欣先生捐資成立，旨在鼓勵有意投身教育界的聯合書院畢業生，作育英才，貢獻社會。

This award was established through a generous donation of Mr. Lam Yat Yan, an alumnus of United College. It aims to encourage graduates of United College who are interested in pursuing a career in education to nurture talents and contribute to society.

獎額及獎金 Quota and Amount

獎額兩名，每名港幣\$5,000 元。

There are 2 awards, in the amount of HK\$5,000 each.

申請資格 Eligibility

1. 所有本院畢業班同學均可申請。

All final-year students of United College are eligible to apply.

2. 申請人於在學的成績平均積點須達 3.5 或以上。

Applicants' year grade point average should be 3.5 or above for the entire course of study.

遴選準則 Selection

1. 遴選之基本準則為申請人的學術成績及其對投身教育界的抱負。

The basic criteria for selection are the applicant's academic performance and their aspiration to join the education sector.

2. 申請將交由書院獎學金委員會委派之專責小組審批。

Applications will be vetted by a panel appointed for this purpose by the Scholarships and Student Finance Committee.

申請辦法 Application

請於 2025 年 1 月 6 日至 17 日下午 5 時 30 分期內透過聯合書院網上表格 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13702016> 申請。

Please apply on-line via the United College webform <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13702016> during the period from 6 January to 5:30pm on 17 January 2025.